
Referat af Generalforsamling i Ny Havnegades beboerforening d. 17.11.2009  

Fremmødte 23 personer (hvilket syntes helt udmærket da der samme dag var valg til region og kommune). 

Mødet blev afholdt på Håndværk og Industrimuseet.  Foreningen har nu 63 medlemmer. 

1) Valg af Svend Schødt som ordstyrer/dirigent.  

2) Formandens udmærkede beretning blev godkendt. 

3) Regnskabet blev fremlagt af kasserer Lasse Byrge. Kontingentet for 2010 blev fast sat uændret til 50 

kr. pr. husstand. 

4) Valg til bestyrelsen. To bestyrelsesmedlemmer samt suppleanten var på valg. 

Bestyrelsesmedlemmerne Lasse og Preben modtog begge genvalg. Suppleant Kirsten Ravn modtog 

genvalg.Valg af revisor : Freddy Steinbrenner. 

5) Indkomne forslag under generalforsamlingen:  

A) Der var en idé om at anvende cafe Gaslight som forsamlingshus for Ny Havnegades 

beboerforening. Ole Puggård ville overveje og spørge forpagteren.  

B) Der blev gjort opmærksom på at kantstenene i gaden er for skarpe. Mange har oplevet at få dæk 

og fælge flænset på grund af disse. Bestyrelsen skal tage sig af dette, hvis det ikke bliver bedre efter 

endnu et lag asfalt.  

C) Skilte angående hastighedsbegrænsning mangler. Bestyrelsen ville gå videre med dette.  

D) Afmærkning angående bump i gaden mangler. Skulle være på vej.  

E) Regler angående opkørsler blev efterlyst. Desuden ville man gerne vide hvor mange opkørsler 

kommunen har etableret.  

F) Ny rundspørge angående interesse i forbindelse med profiber. 

G) Sommerfest igen i år 2010. Nogen nævnte sundhedsmyndigheder i den forbindelse og spurgte til 

regler i forbindelse med at sælge pølser m.m.  

6)   Evt. Der blev stillet en del spørgsmål af forskellig karakter. Bl.a. i forhold til havneplanerne, 

sommerfest, fra gastank til pengetank. Desuden blev medlemmerne opfordret til løbende at komme 

med forslag til bestyrelsens arbejde.  

 

   Ref. Jette Julius.  

 

 

 

 


